

ENGLISH WINTER 2020/21

FRANÇAIS HIVER 2020/21



Wellness & activities

Wellnesshotel Stoos
Day Spa: Free use of the 1,100 m² wellness and spa facilities, a 3-course wellness menu and champagne aperitif for 95.–CHF p.p. (Sun–Fri on request). The Wellnesshotel is one of the few Swiss Hotels that offers haki® stretch & relax, a special massage that harmonises the shoulder, neck and head area.

Additional Wellness Offers
Stoos: Spa area with cosmetic massage room at the Caschu Alp Boutique Design Hotel, as well as a hot pot spa at the Alpine Hut Lau (on request). **Muotathal:** sauna and recreational area at the Hüttenhotel Husky-Lodge. **Morschach:** diverse bathing offers, as well as wellness & spa oasis at the Swiss Holiday Park.

Sledding & Airboarding
The sled runs in Illgau, Stoos and the airboarding trail in Stoos offer great panoramic mountain views. Both villages provide the option to go sledding in the night time, as the runs are illuminated in the evening.

Snowshoe Trails & Winter Walking
The Stoos-Muotatal region offers up to 38 km of snowshoe trails, as well as diverse, signed and prepared winter walking routes. The trails cater for all levels, beginners to advance.



Experiences in Muotatal

Unforgettable experiences and adventures in Muotatal's natural and cultural landscape. To complement your visit, the «Erlebniswelt Muotatal» provides suitable catering and unique accommodation options in the homely Hüttenhotel. Pure experience.

Husky Tours
In a half-day excursion you will learn about the most important information when handling sled dogs. You will also get to experience the glittering winter wonderland of Muotatal, as you enjoy a trip with the huskies on the sled. Afterwards, you will accompany the Musher back to the Husky-Lodge and help feed the entire husky pack.

Hüttenhotel
Enjoy an overnight stay in a modern, clean and stylish hut with a sauna and relaxation area. The upscale hotel's interior design and standards are superb. Costs start from 85.– CHF p.p.

Ski Bus
«Erlebniswelt Muotatal» offers a free ski bus transfer service for overnight guests from the Hüttenhotel Husky-Lodge to the Stoos funicular railroad station. Tailor-made programs and additional information: www.erlebniswelt.ch



Families & children

Swiss Ski School & Children's Winter Playground in Stoos

Ski and snowboarding lessons for adults and children from 3 years and above (beginner & intermediate), kids ski races and award ceremonies, Swiss Snow League Test, can be booked online prior to arrival at: www.skischule-stoos.ch The Children's Winter Playground and the two magic carpets (ideal conveyor belts for beginners) can be used free of charge. It is located directly next to the ski school, by the valley station of the Fronalpstock chairlift, and Hotel Alpstubli.

Specials for Children
Mountain railways Stoos: Zipflob (special children sledge) rental at the middle station Fronalpstock (Mettilen)

Swiss Holiday Park Morschach: Swiss Holiday Park will take care of your children and also do something good for you. The children's programme varies every week. With making puzzles, face painting, textile painting, potato printing, children's films, early morning exercise or an afternoon at the playground it will never be boring for your children.

Leisure activities in the Fronalpstock Stoos
Fun whatever the weather - 5 short walking minutes from the Stoosbahn mountain station. www.stoos.ch



Groups

Hölloch-Caves in Muotatal

With over 207 kilometers of explored length, the Hölloch is not only the largest cave in Switzerland and Europe, it is one of the largest caves in the world. Between the deepest (551 m) and the highest (1584 m) point of the world-famous cave system there are 1033 meters in altitude - a new world record! Dive into this hidden, fascinating world with the trekking team!

www.trekking.ch

Fronalpstock Summit Experience (1.922 M.A.S.L.)

Large sun terrace and winter hiking trail with views of more than 10 Swiss lakes. Special group offer: evening mountain chair lift ride (with protective covers), views of Lake Lucerne lit up and a delicious dinner in a cosy summit restaurant. www.stoos-muotatal.ch/gruppen-winter

erlebnis illgau GmbH

Tailored group offers that include authentic traditions combined with snow-shoe tours, winter hikes, or cave excursions. www.erlebnis-illgau.ch

activeteam GmbH

Snowmobiling, snow golf, treasure hunt or snow bar building - the number of ideas for group activities is exhaustve! www.activeteam.ch

Ski Bus

From Christmas to mid-March, a free ski bus runs every day between the Swiss Holiday Park and the cable car Morschach–Stoos.



Experiences in Morschach

Swiss Holiday Park

The Swiss Holiday Park is the largest holiday and leisure park in Switzerland in terms of its diversity. Located above Lake Lucerne in idyllic Morschach and surrounded by a breath-taking mountain panorama, the park combines holidays and recreation with relaxation. A wide range of wellness & spa facilities, an enormous sports and adventure park, the Fronalp Adventure Farm, the Telli ski lift (T-bar), various accommodation facilities, 4 restaurants and 25 seminar rooms. www.swissholidaypark.ch

Further accommodation possibilities

Antoniushaus Mattli Seminar & Educational Centre: The Mattli is located in a wonderful location! Visitors can work well and gladly, celebrate festivals, enjoy themselves and boldly venture new activities in the airy, modern furnished rooms high above Lake Lucerne.

Apart Holidays: ****Holiday apartments located in the hotel building of the Swiss Holiday Park, as well as in the surrounding house groups. From the comfortable studio to the large 4½-room apartment, the apartments also offer space for large families.

Ski Bus

From Christmas to mid-March, a free ski bus runs every day between the Swiss Holiday Park and the cable car Morschach–Stoos.



www.stoos-muotatal.ch

SCHWYZERLAND Suisse GOST



The steepest funicular railroad in the world

Take a ride on the 110% steep funicular railroad, which brings you to Stoos. Highlights:
→ Steepest funicular railroad around the world (110% gradient)
→ Horizontal boarding in the stations
→ Modern Technology (carriage of 1500 people per hour)
→ Passengers are standing always horizontal (automatic levelling, a masterpiece of Swiss engineering!)



Le funiculaire le plus raide du monde

Empruntez le funiculaire raide de 110% qui vous emmène sur le Stoos. Points forts:
→ Le funiculaire le plus raide du monde (inclinaison de 110%)
→ Embarkement horizontal dans les stations
→ Technologie moderne (transport de 1500 personnes à l'heure)
→ Les passagers sont toujours debout à l'horizontal (la mise à niveau automatique est un chef-d'œuvre technologique Suisse!)

ADVENTURE PARADISE



Expériences en Muotatal

Des expériences et aventures inoubliables au cœur du paysage naturel et culturel de Muotatal. Le tout complété par une gastronomie adéquate et des possibilités d'hébergement au chaleureux Hüttenhotel. Expérience pure.

Balades avec les huskies
Vous apprenez en une demi-journée l'essentiel des rapports avec les chiens de traîneau confiants. Vous profitez, au cœur du paysage hivernal étincelant, d'une balade avec votre propre attelage de trois à quatre chiens. Après cette superbe randonnée, vous accompagnez le musher au Husky-Lodge et avez la possibilité d'aider à nourrir la meute de huskies complète.

Hüttenhotel
Profitez d'une nuitée dans le style d'ambiance magique de chalet moderne avec sauna et zone de repos. Les chalets de haut standing séduisent par leur design intérieur attrayant. À partir de CHF 85.– par personne.

Ski Bus

Les pistes de luge en Illgau et les pistes de luge et d'airboard sur le Stoos offrent une magnifique vue sur les montagnes. Les deux villages proposent des pistes éclairées pour la luge nocturne.

Randonnées en raquettes & Randonnées hivernales

La région de Stoos-Muotatal propose environ 38 km de sentiers de raquettes et plusieurs sentiers de randonnée hivernale balisés. Les sentiers sont appropriés pour tous les niveaux, du sentier de niveau débutant au sentier expert.



Familles & enfants

École de ski suisse de Stoos & Jardin des neiges de Stoos

Cours de ski & snowboard pour adultes et enfants à partir de 3 ans (débutants & avancés), cours de ski pour enfants & remise des prix avec Snowli, Test Swiss Snow League. Les cours peuvent être réservés en ligne avant votre arrivée: www.skischule-stoos.ch

Le jardin des neiges, avec deux tapis magiques gratuits (tapis transporteur idéal pour les débutants) se trouve près de l'école de ski, directement à côté du départ du téléski, d'une pizzeria et de l'hôtel Alpstubli.

Pour les enfants

Télésiège Fronalpstock: Zipflob à la station 2^{ème} section de Fronalpstock

Swiss Holiday Park: Large offre de divertissements pour enfants. Le programme pour enfants varie chaque semaine. En créant des puzzles, la peinture sur le visage, la peinture textile, les films pour enfants, l'exercice du matin ou un après-midi sur le terrain de jeu, il ne sera jamais ennuyant pour vos enfants.

Activités de loisirs dans la Fronalpstock Stoos

Du plaisir tout temps – 5 petites minutes de marche depuis la station de montagne de la Stoosbahn. www.stoos.ch



Groups

Hölloch Muotatal

Avec plus de 207 kilomètres de longueur explorée, le Hölloch est non seulement la plus grande grotte de Suisse et d'Europe, mais aussi l'une des plus grandes grottes du monde. Entre le point le plus profond (551 m) et le point le plus élevé (1584 m) du célèbre système de grottes, il y a 1033 mètres d'altitude – un nouveau record du monde ! Plongez dans ce monde caché et fascinant avec l'équipe de trekking ! www.trekking.ch

Aventure au sommet du Fronalpstock (A 1922 MÈTRES D'ALTITUDE)

Grande terrasse ensoleillée et sentier de randonnée hivernal avec vue sur plus de dix lacs suisses. Offre spéciale pour groupes: descente nocturne en télésiège (à bulles), vue sur les lumières du Lac des Quatre Cantons et un délicieux dîner convivial au restaurant du sommet. www.stoos-muotatal.ch/gruppen-winter

erlebnis illgau GmbH

Tradition rustique et coutumes vécues en synergie avec l'enthousiasme pour les randonnées en raquettes, les randonnées hivernales ou les explorations de la grotte, une offre adaptée pour chaque groupe. www.erlebnis-illgau.ch

activeteam GmbH

Randonnées légendaires, golf sur neige, déplacements de pingouins, chasse au trésor ou construction d'un bar de neige. Le pool d'idées pour les événements en groupe est considérable. www.activeteam.ch

Skibus

Nous proposons de Noël à mi-mars une navette quotidienne gratuite entre le Swiss Holiday Park et le téléphérique de Morschach–Stoos.



Expériences à Morschach

Swiss Holiday Park

Le Swiss Holiday Park est le plus grand parc de vacances et de loisirs de Suisse en termes de diversité. Une vaste oasis wellness & spa, un gigantesque parc de sport et d'attractions, la ferme-découverte Fronalp, la remontée mécanique Telli, divers types d'hébergement, 4 restaurants et 25 salles de conférence. www.swissholidaypark.ch

Autres possibilités d'hébergement

Antoniushaus Mattli: Le Mattli est situé dans un endroit merveilleux ! Les visiteurs peuvent travailler bien et avec bonheur, célébrer des festivals, s'amuser et audacieusement aventurer de nouvelles activités dans les chambres aériennes et modernes meublées au-dessus du lac des Quatre-Cantons.

Apart Holidays: ***Appartements de vacances situés dans l'hôtel du Swiss Holiday Park, ainsi que dans les groupes de maisons environnantes. Du studio confortable au grand appartement de 4½ pièces, les appartements offrent également un espace pour les familles nombreuses.

Skibus

Nous proposons de Noël à mi-mars une navette quotidienne gratuite entre le Swiss Holiday Park et le téléphérique de Morschach–Stoos.



Stoos-Muotatal Tourismus GmbH

Grundstrasse 232, CH-6430 Schwyz

Information Tel. +41 (0)41 818 08 80 info@stoos-muotatal.ch, www.stoos-muotatal.ch

Info-points | Points d'information

Stoos
Stoosbahnen AG SOS

Tel. +41 (0)41 818 08 80, www.stoos.ch/transporte

Stoostaxi & Transporte
Suter Transport

activeteam GmbH

Odermatt Sport

Suter Sport

Stoos Shop & Rental

Meli Skitest-Center

Tel. +41 (0)41 811 66 24

Muotatal
erlebniswelt muotatal GmbH Tel. +41 (0)41 811 81 50, www.erlebniswelt.ch

Trekking Team AG Tel. +41 (0)41 390 40 40, www.trekking.ch

Taxi Pragel-Garage Tel. +41 (0)41 830 11 81

